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Prawie 5 godzin trwała dzisiejsza, VII sesja Rady Miejskiej w Mordach. Nic dziwnego bowiem
porządek obrad był niezmiernie bogaty. Samych uchwał podjęto 11 a oprócz tego radni
wysłuchali obszernego sprawozdania kierownika Komisariatu w Mordach  podinspektora Artura
Jagiełly
 o stanie bezpieczeństwa na terenie miasta i gminy, Zapoznali się również z problemami
ochotniczych straży pożarnych, które to krótko i zwięźle przedstawił komendant ZG OSP p. 
Marian Lipiński
.

  

W radzie jest zauważalna konstruktywna zgoda i dlatego prawie wszystkie uchwały były
podejmowane jednomyślnie. Szerszą dyskusję podjęto jedynie podczas rozpatrywania projektu
uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta
Mordy działki nr 2082 – teren zabudowy usługowej. W tym punkcie podczas głosowania  nie
było zgody co do zaakceptowania wniesionych 4 uwag do tego planu (były to uwagi: p.
Sobolewskiego, pani Paprockiej i Długołędzkiej z ulicy Glinianej oraz p. Lipińskiej z ulicy 8
Dywizji). Negatywnie zaopiniowały zmianę planu również komisje.

  

Rada postanowiła udzielić pomocy finansowej Powiatowi Siedleckiemu w realizacji zadania pn.
„Przebudowa mostu z dojazdami w ciągu drogi powiatowej nr 3628W Przesmyki – Zawady –
Suchodół Wielki – Wojnów w m. Rogóziec”  w wysokości 150 tys. zł, zmieniono regulamin
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utrzymania czystości i porządku na terenie miasta i gminy. Znaleziono wreszcie schronisko dla
psów i w związku z tym możliwe było podjecie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie naszej gminy. Gmina nie będzie również
zaciągać pożyczki na remont budynku gimnazjum. Określono również  wysokość
dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz ustalenia maksymalnej kwoty
dofinansowania opłat za kształcenie nauczycieli w 2015 roku ( 700 zł w semestrze). Radni
zmienili również uchwałę w sprawie utworzenia Punktu Przedszkolnego w Zespole Szkół w
Radzikowie Wielkim.

  

W sprawach różnych p. Przewodnicząca odczytała pismo Rady Pedagogicznej Zespołu Szkół w
Radzikowie Wielkim odnoszące się do rozpatrywanej na poprzedniej sesji skardze na
działalność dyrekcji tej szkoły. Burmistrz przy tej okazji poinformował, że rezygnację z pełnienia
funkcji  złożyła obecna dyrektor. Rezygnacja nie została przyjęta. Mazowieckie Kuratorium
Oświaty pozytywnie zaopiniowało zamiar likwidacji szkoły filialnej w Krzymoszach. W
najbliższym czasie zmienią się godziny pracy urzędu gminy. Urząd będzie pracował w piątki do
godz. 18.

  

Na zakończenie złożono sobie i wszystkim mieszkańcom życzenia świąteczne.
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